
Protokół nr 6/2015 z dnia 13.04.2015r.
 posiedzenia KOMISJI REWIZYJNEJ

Temat: K  ontrola sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2014

Porządek obrad:
1. Kontrola sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2014
2. Pytania Komisji Rewizyjnej.
3. Zatwierdzenie protokołu nr 5/2014 z dnia 01.04.2015r
4. Wolne głosy i wnioski

Przebieg posiedzenia:

1. Kontrola sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2014

 Przedstawienie przez Skarbnika Miasta pana Mirosława Stromczyńskiego 
informacji  dotyczących sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2014.

Główne wskaźniki przedstawione przez Skarbnika.

- Deficyt: -1.907.248,96 zł

- kredyty i pożyczki – 6.750.000,00 zł

- rozchody – 3.614.535,44 zł

-udziały we wpływach z podatku od osób fizycznych i prawnych – 
27.090.667,52 zł 

2. Pytania Radnych członków Komisji Rewizyjnej do Pana Mirosława 
Stromczyńskiego i pani Burmistrz Małgorzaty Machalskiej.

2.1. Radny Tomasz Kołodziej: Zapytał o różnicę w kwocie zaplanowanego 
kredytu.

Odp. Skarbnika: Miasto decyduje w jakiej wysokości zaciągnie kredyt i nie jest 
zobowiązane do zaciągania większych kwot niż potrzebuje.

2.2 Radny Łukasz Budzyński: Zapytał o dużą różnicę w wydatkach bieżących.

Odp. Skarbnika: Oszczędności wystąpiły w każdym dziale a wydatki zostały 
zaplanowane z lekką nadwyżką.

2.3 Radny Patryk Bartkowiak: Zapytał o niskie wykonanie budżetu w dziale  
„działalność usługowa”.



Odp. Skarbnika: Nie wszystkie zaplanowane podziały geodezyjne zostały 
zrealizowane.

2.4 Patryk Bartkowiak: Zapytał o niższe wykonanie budżetu i oszczędności 
związane z wyborami samorządowymi.

Odp. Burmistrza: Pani Burmistrz wyjaśniła, że przyczyną niższego wykonania 
budżetu w tym zakresie był wybór burmistrza miasta w pierwszej turze 
wyborów.

2.5 Radny Andrzej Okupniak: Jaka była kwota środków niewygasających?

Odp. Skarbnik: Szacunkowo ok. 2.851.000,00  zł

2.6 Radny Andrzej Okupniak: Skąd  pochodzą grzywny i kary od osób 
fizycznych i prawnych? 

Odp: Skarbnik: Kary umowne za niewykonanie zlecenia. 

2.7 Radny Andrzej Okupniak: Za co były zapłacone kwoty za  bariery?

Odp. Skarbnik: Są to odszkodowania za uszkodzone bariery.

2.8 Radny Patryk Bartkowiak: Zapytał o mechanizm powstania nadwyżki z 
odsetek bankowych – co miało na nią wpływ? Czy miasto stosuje mechanizmy 
oszczędnościowe do środków gromadzonych na rachunkach bankowych miasta?

Odp. Skarbnik:  Odpowiedział, że zaplanowano niższe wpływy z odsetek z 
uwagi na niskie oprocentowania lokat bankowych, natomiast nadwyżkę udało 
się wygenerować m. in. dzięki stosowaniu polityki lokat krótkoterminowych np.
weekendowych.

2.9 Radny Patryk Bartkowiak zapytał o miejsca wycinki drzew , które 
wygenerowały znaczne wpływy w budżecie.

Odp. Skarbnik: Największe kwoty pochodzą z opłat za wycinkę drzew 
związanych z inwestycjami prowadzonymi przez firmę Aquanet – można też 
dodać jeśli jest nagrane jakie to inwestycje i miejsca.

2.10 Radny Łukasz Budzyński. Zapytał o szacunki liczby osób mieszkających w
Luboniu których podatki nie zasilają budżetu Miasta.

Odp: Skarbnik. Stwierdził, że nie ma prowadzonych naukowych szacunków. 

Odp. Burmistrz: Wiemy mniej więcej po różnicy np. w opłatach śmieciowych.

2.11 Radny Patryk Bartkowiak zapytał jak Aquanet realizuje umowy w zakresie 
inwestora zastępczego w inwestycji, oraz Co się składa na kwotę 1,7 mln.?



Odp. Skarbnik: Płaci spółka Aquanet płaci bezpośrednio wykonawcy. Miasto 
pokrywa koszty nadzoru i autorskie.

Odp. Odpowiedź na drugie pytanie zostanie udzielona po sprawdzeniu 
dokumentacji.

2.12 Andrzej Okupniak. Zapytał o rozliczenia cmentarza. Uszczegółowić 
pytanie chyba pytał dlaczego na pierwsze półrocze  było 0 przychodu

Odp. Skarbnika: Bilans Biura MK rozlicza na koniec roku kwoty.

2.13 Radny Andrzej Okupniak: Wpływy z innych opłat lokalnych w rozbiciu na 
kwoty.

Odp Będzie udzielona w późniejszym terminie.

2,14 Radny Katarzyna Ekwińska: Skąd wynika różnica w wykonaniu w pozycji:
Środki na dofinansowanie własnych inwestycji?

Odp. Skarbnik: Różnica wynika z zaległości od deweloperów.

2.15 Radny Łukasz Budzyński: Jak miasto inwestuje w majątek gminy i 
dlaczego zyski z niego są niewielkie i dlaczego są małe?

Odp. Skarbnik: Miasto nie jest przedsiębiorstwem i nie inwestuje w majątek w 
celu zarobkowym. Celem Miasta jest zaspakajać bieżące potrzeby mieszkańców.
Kupowanie majątku w celach zarobkowych może zostać uznane za 
niegospodarność.

2.16 Radny Andrzej Okupniak: Za co była kara w dziale przeciwdziałanie 
alkoholizmowi.

Odp. Skarbnik: Kara umowna za opóźnienia w wykonaniu umowy placu zabaw.

Siłownia zewnętrzna.

2.17 Radny Andrzej Okupniak: Jakie kwoty były wypłacone Intertech.

Odp. Będzie udzielona w późniejszym terminie

2.18 Radny Andrzej Okupniak: Po co projekt dla Harcerskiej?

Odp. Będzie udzielona później.

2.19 Radny Andrzej Okupniak: Kiedy robiliśmy Sowią?

Odp. Skarbnik: Rozliczenia są przyjmowane do ewidencji na koniec.



2.20 Radny Andrzej Okupniak: Czy zapłaciliśmy za opracowanie koncepcji 
przebudowy Domu Włodarza.

Odp. Burmistrz: Jest zrobiona koncepcja i zapłacona w grudniu.

2.21 Radny Andrzej Okupniak: Skąd wynika różnica w WPF szkoła 
podstawowa. 

Odp. Będzie udzielona później.

2.22 Radny Andrzej Okupniak: Stan mienia Czy kwota 67 000 jest za  sprzedaż 
wozu strażackiego?

Odp. Skarbnika: Tak

2.23 Radny Łukasz Budzyński: Jaki jest procentowy udział w podatku 
dochodowym od osób prawnych? Dlaczego wpływy są tak niskie?

Odp. Skarbnika- ok. 16%. Firmy korzystają z doradztwa podatkowego i unikają 
płacenia podatków.

3. Zatwierdzenie protokołu nr 5/2014 z dnia 01.04.2015r

Głosowanie: 4 -za, 1- wstrzymało się, 0 – przeciw.

4. Wolne głosy i wnioski.

Postanowiono umieszczać porządek obrad w protokołach.

5. Przewodniczący zakończył spotkanie.

Przewodniczący Komisji: Patryk Bartkowiak: …………………........…………...
Protokołował/Sekretarz: Łukasz Budzyński: ….....................................................
Wiceprzewodniczący:Tomasz Kołodziej …...........................................................
Katrzyna Ekwińska: …………………………........................................................
Andrzej Okupniak: ………………………………….............................................

Załączniki:
1. Lista obecności. 


